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ZAPISNIK 

 

6. seje Sveta zavoda, ki je bila v petek, 21. 6. 2024 ob 15.30.  uri v učilnici št. 48. 

 

Prisotni člani: Renata Gabrovec, Jožica Novak (prihod 15.45), Hilda Bedrač, Vladimir 

Abraham, Albin Dobnik, Ivan Ogrinc, Andreja Novak, Martina Plohl, Nejc Marčič 

 

Opravičeno odsotni člani: Maja Kramer, Klaudija Kolarič 

 

Ostali prisotni: Mitja Vidovič, Viktorija Vrabl, Iztok Milošič, Martina Klemen 

 

Opravičeno odsotni vabljeni: / 

 

Predlagan dnevni red 

 

1. Potrditev predloga dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnikov: 5. redne seje z dne 11. 3. 2024 in 4. korespondenčne seje z dne 

23. do 24. 5. 2024  

3. Odstopna izjava članice sveta zavoda OŠ Hajdina ge. Maje Kramer 

4. Nadomestni član Sveta zavoda OŠ Hajdina s strani Sveta Staršev OŠ Hajdina 

5. Seznanitev in predlog za obravnavo IRSŠol 

6. Izredni inšpekcijski nadzor Inšpektorata ministrstva za šolstvo Republike Slovenije 

izveden v OŠ Hajdina z enoto vrtec 

7. Razno. 

 

 



K točki 1  

 

G. Ivan Ogrinc pozdravi vse prisotne in predstavi predlog dnevnega reda in pozove člane k 

potrditvi predloga dnevnega reda. 

Sklep 1 Svet zavoda potrdi predlog dnevnega reda. 

Sklep je bil izglasovan z 8 glasovi ZA in 0 PROTI. 

 

K točki 2 

 

G. Ivan Ogrinc pove, da so v gradivu, ki je bilo poslano za sejo Sveta zavoda: zapisniki 5. redne 

seje Sveta zavoda z dne 11. 3. 2024, 4. korespondenčne seje z dne 23. do 24. 5. 2024. 

Na zapisnika ni bilo pripomb 

Sklep 2 Svet zavoda potrdi zapisnika 5. redne seje Sveta zavoda z dne 11. 3. 2024, in 4. 

korespondenčne seje z dne 24. do 25. 5. 2024. 

Sklep je bil izglasovan z 7 glasovi ZA in 1 PROTI. 

 

K točki 3 

 

G. Ivan Ogrinc prebere Odstopno izjavo članice Sveta zavoda OŠ Hajdina ge Maje Kramer 

(priloga), ki je bila podana 14. 5. 2024. Razlog odstopa je osebne narave. Predlaga potrditev 

odstopne izjave članice Sveta zavoda OŠ Hajdina ge. Maje Kramer. 

 

Sklep 3 Svet zavoda se seznani z Odstopno izjavo članice Sveta zavoda ge. Maje Kramer. 

Sklep je bil izglasovan z 8 glasovi ZA in 0 PROTI. 

 

Na seji se pridruži ga. Jožica Novak. (15.45) 

 

K točki 4 

 

G. Ivan Ogrinc pove, da glede na to, da je članica Sveta zavoda OŠ Hajdina ga. Maja Kramer 

podala odstopno izjavo je potrebno izvolit nadomestnega člana ali članico Sveta zavoda OŠ 

Hajdina  - predstavnik Sveta staršev 

 



Sklep 4 Svet zavoda OŠ Hajdina poziva Svet staršev OŠ Hajdina, da imenuje nadomestnega 

člana ali članico Sveta zavoda. Mandat traja do poteka mandata sedanji sestavi Sveta zavoda. 

Rok za imenovanje novega člana ali članice Sveta zavoda OŠ Hajdina je 19. 9. 2024. 

Sklep je bil izglasovan z 9 glasovi ZA in 0 PROTI. 

 

K točki 5 

 

G. Ivan Ogrinc seznani prisotne z dopisom IRSŠol z dne 13. 6. 2024 (priloga). 

 

Sklep 5 Svet zavoda OŠ Hajdina se seznani z dopisom IRSŠol št. 0611-470/2024-3 z dne 13. 

6. 2024 – Seznanitev in predlog za obravnavo. 

Sklep je bil izglasovan z 9 glasovi ZA in 0 PROTI. 

 

K točki 6 

 

G. Ivan Ogrinc prisotnim razdeli zapisnik izrednega inšpekcijskega nadzora, ki je bil izveden 

dne, 6. 5. 2024 in sklep o ustavitvi postopka izrednega inšpekcijskega nadzora Osnovne šole 

Hajdina z dne 6. 5. 2024 in 16. 5. 2024. 

G. Mitja Vidovič pojasni glede domnevnih nepravilnosti v zvezi z dopustom zaposlenih. 

G. Ivan Ogrinc pojasni nejasnosti v zvezi z njegovim mandatom predsednika Sveta zavoda OŠ 

Hajdina. Pove, da dokler ustanovitelj ne ukrepa, je njegova dolžnost, da opravljati svojo 

funkcijo. 

G. Nejc Marčič vpraša koliko je legitimna seja Sveta zavoda. G. Ivan Ogrinc pojasni, da je seja 

povsem legitimna. 

G. Mitja Vidovič pove, da dokler ni spremembe, da Svet zavoda deluje naprej. 

G. Albin Dobnik predstavi pobude predsednice Sveta staršev. 

 

Sklep 6 Svet zavoda OŠ Hajdina se seznani s zapisnikom izrednega inšpekcijskega nadzora 

Osnovne šole Hajdina s strani Inšpektorata Republike Slovenija za šolstvo št. 0613-30/2024-3 

z dne 6. 5. 2024, s sklepom o ustavitvi izrednega inšpekcijskega nadzora Osnovne šole Hajdina 

s strani Inšpektorata Republike Slovenija za šolstvo št. 0613-30/2024/7 z dne 16. 5. 2024 in 

sklepom št. 0613-205/2023/17 z dne 6. 5. 2024. 

Od ravnatelja OŠ Hajdina pričakujemo, da bo upošteval priporočila IRSŠol 

Sklep je bil izglasovan z 9 glasovi ZA in 0 PROTI. 



 

K točki 7 

 

G. Ivan Ogrinc seznani prisotne z elektronsko pošto predsednice Sveta staršev OŠ Hajdina in 

člana Sveta zavoda OŠ Hajdina z enoto vrtec, ki so bila poslano tudi nekaterim članom Sveta 

zavoda (23. 5. 2024 – iz uradnega e-naslova šole), v kateri so štiri anonimna pisma naslovljena 

na Svet staršev in pa sklep Sveta staršev. Anonimna pisma v tiskani obliki se razdelijo vsem 

članom SZ. O anonimkah, ki niso bila naslovljena na Svet zavoda se ne bo razpravljalo in ne 

sprejemalo sklepa. 

G. Albin Dobnik prebere drugi del maila, ki ga je prejel. Predstavi pisanje predsednice Sveta 

staršev. Pove, da na Svetu staršev niso prebrali celotnih anonimk, ampak samo delno. Prebere 

sklep št. 35. G. Mitja Vidovič pove, da so vse navedbe lažne in prihajajo večinoma  s strani 

predsednice Sveta staršev. 

G. Albin Dobnik prebere vprašanja za g. ravnatelja in ga prosi za odgovore. 

Starši izpostavljajo, da je znanje slovenskega jezika v 7. in 8. razredu alarmantno slabo in zakaj 

je tako dolgo trajalo, da se je nadomestila manjkajoča učiteljica in če drži, da so rezultati NPZ 

zelo slabi. 

G. Mitja Vidovič pojasni, da so bili lani rezultati NPZ 20% nad povprečjem, prav tako so ocene 

in rezultati na Cankarjevem tekmovanju nadpovprečni. Pove, da je učiteljica Janja vodilna v 

uporabi sodobnih metod poučevanja. Nadomeščanje je bilo urejeno, takoj ko je bilo možno. 

Zamenjava v 7. razredu je bila izvedena takoj, ko smo izvedeli, da bo odsotnost daljša. V. 8. 

razredu smo takoj poiskali novo učiteljico, ko so bili dani pogoji za nadomeščanje. Učiteljica 

Anja je izjemno dobra učiteljica, ki je nadaljevala z delom učiteljice Janje. G. Mitja Vidovič 

pove, da je ta generacija učno slabša. 

G. Albin Dobnik izpostavi, da je šibka meja kaj je prav in kaj narobe in da ga ne zanima osebno 

življenje nikogar. Absurd je, da se takšne stvari zapišejo v zapisnik. 

G. Albin Dobnik vpraša, če drži, da je na razredni uri 9.b razreda izjavil, da ve kateri atiji imajo 

ljubice in da jim bo škodil, če bodo oni njemu in naj to povedo doma. 

G. Mitja Vidovič pove, da je bil povabljen in da obžaluje, da so mladoletni videli neprimerne 

vsebine. Zagotavlja da tega ni rekel in lahko otroci potrdijo. Pove, da se nikoli ni ukvarjal z 

drugimi ljudmi. 

G. Albin Dobnik pove, da je predsednica Sveta staršev na sestanku prebrala dele anonimnih 

pisem. Zdi se mu absurdno,  da si upa predsednica Sveta staršev ga. Katjuša L. Žalar 



diskreditirati g. Mateja Verbajsa in njegovo delo, ki ga vedno opravlja izredno vzorno. Če bi 

bile kakšne nepravilnosti se bi le-ta sigurno oglasil. 

G. Albin Dobnik pove, da so se težave začele pojavljati po ekskurziji v Berlinu in da so se 

potem izvajali pritiski na učence s strani policistov. 

G. Mitja Vidovič pojasni, da je g. policist korektno opravil pogovor z učenci. 

G. Mitja Vidovič izpostavi, da predsednica Sveta staršev ga. Katjuša L. Žalar pošilja okrog 

nepotrjen zapisnik seje Sveta staršev in da niti enkrat ni prišla do ravnatelja z nobeno zadevo. 

Z njene strani prihaja do blatenje vseh delavcev šole in krajanov občine Hajdina. 

G. Albin Dobnik vpraša, če res prihaja do nasilja v razredih med učenci. G. Mitja Vidovič 

odgovori, da se nasilje ne pojavlja v večji meri, kot na vseh osnovnih šolah in da se ob pojavu 

nasilja ustrezno ukrepa. Na OŠ Hajdina je dosti manj nasilja in prepovedanih substanc, kot na 

okoliških šolah. 

G. Albin Dobnik postavi vprašanja ali se res nad zaposlenimi izvaja mobing. Ga. Martina 

Klemen, predsednica sindikata delavcev, pove, da ni bilo nobene prijave mobinga s strani 

zaposlenih na OŠ Hajdina z enoto vrtec. Ga. Jožica Novak pove, da ni zaznala nobenega 

primera. Ga. Renata Gabrovec pove, da v vrtcu ni bil izveden noben pritisk na zaposlene. Z 

enakim mnenjem se pridruži ga. Martina Plohl, ki pove, da nad tehničnim osebjem ni bil izvajan 

nikakršen mobing. Ga. Jožica Novak izpostavi, da je v letošnjem šolskem letu ogromno pritiska 

na zaposlene od zunaj. 

G. Nejc Marčec postavi vprašanje v zvezi s člankom, ki ga je prebral o »prezrtih učiteljih«. 

G. Ivan Ogrinc pove, da so anonimna pisma nekaj vsakdanjega, ki jih v resnih gospodarskih 

družbah sploh ne obravnavajo. Pove, da se marsikaj sliši, ampak inšpektorat tega ni obravnaval 

pa tudi drugih nepravilnosti ob nadzoru ni zaznal. 

G. Mitja Vidovič pove, da je vedno podpiral zaposlene. V zvezi z izjavo je povedal, da so se 

vsi zaposleni strinjali s sestavo le-te. Dogovorili so se, da se ne bodo javno opredelili in bodo o 

njej glasovali. Pri sestavi je lahko sodeloval vsak, ki je želel. G. Mitja Vidovič pove, da 16 

zaposlenih od skupno 80, ni 1/3. Zdi se mu, da diskreditirati ljudi, ki so v življenju veliko 

naredili ni primerno. 

G. Albin Dobnik vpraša ali drži, da so učiteljice izgubile integriteto. Ga: Andreja Novak 

odgovori, da se čuti, da so pritiski s strani staršev. Ga. Jožica Novak pove, da bi starši morali 

paziti, kaj se pogovarjajo pred otroki, ker s tem delajo veliko škodo otrokom. G. Mitja Vidovič 

pove, da so bili učitelji deležni groženj s strani učencev, da bodo prijavili na inšpekcijo, če ne 

bo tako kot bodo oni želeli. Ga. Jožica Novak pove, da bi bila vesela, če bi njej kdo povedal, da 

njen otrok uporablja prepovedane substance. Pove, da so te generacije otrok drugačne kot 



včasih. Prosi predstavnike staršev v Svetu zavoda naj prenesejo staršem, da naj zaupajo 

učiteljem, ker otrokom vsak dan nudimo varno okolje. Z anonimkami so naredili škodo vsem 

zaposlenim in vse naslednje anonimke bodo še poslabšale situacijo. Učitelji se bojijo peljati 

otroke kamorkoli, celo v gozd, saj so potem v strahu, če se bo kaj zgodilo in kakšen bo odziv 

staršev. Majhna skupina staršev jemlje čas in energijo zaposlenim, s tem pa povzročajo največjo 

škodo otrokom, ki so prikrajšani za mnoga doživetja. 

g. Albin Dobnik vpraša ali drži, da ravnatelj in pomočnik ravnatelja preiskujeta garderobne 

omarice in ali drži, da ima g. ravnatelj veze povsod in bo uničil vse, ki mu bodo škodili. G. 

Mitja Vidovič pove, da so te trditve izmišljene in ne držijo. 

Ga. Hilda Bedrač pove, da dela več kot 40 let v šolstvu in še ni doživela primera, da bi se 

zaključek valete po uradnem delu zgodil na dveh lokacijah. Meni, da ni prav, da starši ločujejo 

učence. Kot predstavnica občine nima pravice, da daje kakšne izjave o dogodkih opisanih v 

anonimkah. Popolnoma podpira učiteljico Jožico Novak, ki pravi, da svet ne gre v pravo smer.  

 

G. Ivan Ogrinc povabi člane Sveta zavoda na zaključno prireditev šole v ponedeljek, 24. 6. 

2024 ob 10.30 uri. 

 

Osnutek zapisnika je potrebno poslati do petka, 28. 6. 2024 vsem članom Sveta zavoda OŠ 

Hajdina. Morebitne pripombe je potrebno poslati do 3. 7. 2024. 

 

Seja je bila zaključena ob 17.31 uri. 

 

 

 

 

 

Zapisal:             Predsednik Sveta zavoda OŠ Hajdina: 

Iztok Milošič             Ivan Ogrinc 


